
Projekt

Protokół Nr 2/2024

z obrad 2 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 14.05.2024 r. o godz. 10.00
w trybie stacjonarnym.

Ad. 1 - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej Karolina Komar.Osińska przywitała zebranych i otworzyła

obrady 2 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jezioma zwołanej na wniosek Burmistrza Gminy

Konstancin-jeziorna w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie

gminnym (tj. Dz.U. z 2024 r. poz.609) oraz na podstawie ~ 13 ust. 1 Statutu Gminy

Konstancin-jeziorna przyjętego uchwałą Nr 316/VIII/23/2021 Rady Miejskiej

Konstancin-jeziorna z dnia 29 stycznia 2021 r. w sprawie Statutu Gminy Konstancin

Jeziorna (Dz. Urz. Woj. Mazowieckiego z 2021 r., poz. 2239).

Ad. 2- Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady Karolina Komar .. Osińska stwierdziła kworum na podstawie listy

obecności (lista stanowi załącznik).

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie kworum.

3. Przedstawienie opracowania pt.: „ Strategia rozwoju i diagnoza samorządności lokalnej
miasta i gminy Konstancin.Jeziorna” przez Panią Profesor Stanisławę Golinowską.

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania radnych do stałych Komisji Rady Miejskiej

Konstanc in-Jeziorna
6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej

Konstancin-Jezioma do Spraw Polityki Senioralnej.
7. Zamknięcie obrad.

Ad.3 - Przedstawienie opracowania pt.: „ Strategia rozwoju i diagnoza samorządności

lokalnej miasta i gminy Konstancin-Jeziorna „przez Panią Profesor Stanisławę Golinowską.

Przewodnicząca przekazała głos Profesor Stanisławie Golinowskiej. Przedstawiła Ona

„Strategię rozwoju i diagnoza samorządności lokalnej miasta i gminy Konstancin-Jeziorna”.
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Zaprezentowała m.in. plan zaopatrzenia w czystą energię elektryczną, cieplna o gaz. Dokonała

diagnozy działalności samorządu lokalnego w mieście i gminie Konstancjn-Jeziorna odniosła

się do kwestii transportu i komunikacji. Wyraziła troskę o przyrodę, łąki, lasy, czyste powietrze

i dostęp do wody. W swoim opracowaniu dużo miejsca poświęciła zdrowiu mieszkańców oraz

trosce o utrzymanie statutu uzdrowiska. Podjęty została również temat programu rewitalizacji,

polityka społeczna oraz polityka mieszkaniowa.

Jako podsumowanie zamieszczono informację, iż z dokonanego rozpoznania wynika, że

problemem samorządności w Konstancinie — Jeziornie są niedostatki w komunikacji między

władzami a mieszkańcami) StrateĘia stanowi — załącznik nil.

Przewodnicząca Rady Karolina Komar-Osińska wraz z Burmistrzem Michałem Wiśniewskim

złożyli podziękowania Pani Profesor za przygotowana prezentację i wkład pracy włożony wjej

przygotowanie.

Ad.4 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy

Konstancin~Jezjorna

Przewodnicząca Rady Karolina Komar-Osińska odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia

wynagrodzenia Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna.

Radny Adam Grzegorzewski przypomniał, że w VIII kadencji Burmistrz Kazimierz Jańczuk

nie otrzymał 100% wysokości wynagrodzenia, Jego zdaniem,, na wyrost” jest przyznawanie

nowemu Burmistrzowi wynagrodzenia w wysokości 100%. Takie stanowisko poparł radny

Włodzimierz Wojdak, stwierdzając, że wynagrodzenie Burmistrza powinno wynosić 90%.

Radny Bogusław Komosa dodał pytanie dotyczące dodatku za wieloletnią pracę .Wyjaśnień

udzieliła Mecenas Kinga Krzyżewska. Radny Marek Skowroński zadał pytanie ile lat pracy ma

na dzień dzisiejszy przepracowane Burmistrz Machał Wiśniewski. W odpowiedzi Burmistrz

poinformował, że około 20 lat.

Radny Piotr Wasilewski przypomniał, że Burmistrz Michał Wiśniewski dostał silny mandat

zaufania od społeczeństwa w wyborach i dobrą praktykąjest uchwalenie 100% wynagrodzenia.

Ewentualnie jeśli później będą jakieś niedociągnięcia, wtedy można uposażenie obniżyć. Radna

Izabela Skonecka stwierdziła, że należy przyznać Burmistrzowi maksymalne tzn. 100%

wynagrodzenia a następnie rozliczanie Go z wykonanych zadań.

Przystąpiono do głosowania wniosku radnego Włodzimierza Wojdaka:

Wniosek o zmianę w paragraJie 1 ustęp 1 punkt 1 polegajqcq na obniżeniu wynagrodzenia

Burmistrza do 90%

W wyniku głosowanie za 8, przeciw 13 Rada Miejska nie przyjęła powyższego wniosku.
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W wyniku glosowania: za- 13, przeciw-6, wstrzymały się - 2 Rada Miejska podjęla ww.

uchwałę.

Nadano jej numer 4J1X12/2024.

Ad.5 - Podjęcie uchwały w sprawie powołania radnych do stałych Komisji Rady Miejskiej
Konstancin~Jeziorna

Radny Michał Mendala zgłosił wniosek o głosowanie nad całością składu poszczególnych

Komisji jeżeli ilość kandydatów jest równa lub mniejsza niż ilość potrzebnych osób ale nie

mniejsza niż liczba wymagana do ich powołania.

Po dyskusji postanowiono, że powyższy wniosek zostanie przeniesiony na koniec, jeżeli nie

będzie żadnych kontrowersji.

Przewodnicząca Karolina Komar — Osińska poprosiła o zgłaszanie kandydatów do Komisji

Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych. Radny Tomasz Nowicki zgłosił następujących

kandydatów: Adam Grzegorzewski, Anna Borowska, Bogusław Komosa, Włodzimierz

Wojdak.

Radna Patrycja Stańczyk zgłosiła następujących kandydatów: Patrycja Stańczyk, Magdalena

Hyczko, Krzysztof Podsiadło, Izabela Skonecka, Michał Mendala, Gabriela Dwomiak -

Niewiarowska.

Radni wyrazili zgodę.

Przewodnicząca Karolina Komar — Osińska odczytała skład Komisji Budżetu, Inwestycji i

Spraw Majątkowych:

1 .Patrycja Stańczyk,

2. Magdalena Hyczko,

3. Krzysztof Podsiadło,

4. Izabela Skonecka,

5. Michał Mendala,

6. Gabriela Dworniak - Niewiarowska,

7. Adam Grzegorzewski,

8. Anna Borowska,

9. Bogusław Komosa,

1 O.Włodzimierz Woj dak.

Wszyscy radni wyrazili zgodę.
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Przewodnicząca Karolina Komar — Osińska poprosiła o zgłaszanie kandydatów do Komisji

Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych.

Radny Tomasz Nowicki zgłosił następujących kandydatów: Marek Skowroński, Bogusław

Komosa, Iwona Siudzińska, Aima Borowska, Włodzimierz Wojdak.

Radny Krzysztof Podsiadło zgłosił następujących kandydatów: Krzysztof Podsiadło. Monika

Bukowińska, Izabela Skonecka, Piotr Wasilewski i Michał Mendala.

Przewodnicząca Karolina Komar — Osińska stwierdziła, że na 10 radnych do Komisji Ładu

Przestrzennego i Spraw Komunalnych zgłoszonych zostało 11 kandydatów. W związku z

powyższym rozpoczęło się glosowanie imienne nad każdą kandydaturą.

Radny Bogusław Komosa zwrócił się z zapytaniem do Mecenas Kingi Krzyżewskiej, czy

zmiana ilości członków komisji musi być dokonana poprzez zmianę Statutu? Mecenas

Krzyżewska odpowiedziała, że niezbędna jest uchwala w sprawie zmiany Statutu Gminy.

Pan Michała Mendala poinformował, że zamiast swojej kandydatury do Komisji Budżetu,

Inwestycji i Spraw Majątkowych zgładza kandydaturę Rafała Biernackiego. Radny Rafał

Biernacki i pozostali radni wyrazili zgodę.

Ostateczny skład Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych:

1 .Patrycja Stańczyk,

2. Magdalena Hyczko,

3. Krzysztof Podsiadło,

4. Izabela Skonecka,

5. Rafał Biernacki,

6. Gabriela Dworniak - Niewiarowska,

7. Adam Grzegorzewski,

8. Anna Borowska,

9. Bogusław Komosa,

I 0.Włodzimierz Wojdak.

Wszyscy radni wyrazili zgodę.

Rozpoczęło się głosowanie nad poszczególnymi kandydaturami do Komisji Ładu

Przestrzennego i Spraw Komunalnych.

Kandydat Krzysztof Podsiadło — za 20, wstrzymała się 1,

Kandydatka Monika Bukowińska — za 14, przeciw - 3, wstrzymały się 4,

Kandydatka Izabela Skonecka — za 18, przeciw -1, wstrzymały się 2,

Kandydatka Iwona Wiercińska — za 16, wstrzymało się 5,

Kandydat Piotr Wasilewski — za 19, wstrzymały się 2,

Kandydat Michał Mendala — za 17, wstrzymały się 4,
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Kandydat Marek Skowroński — za - 9, przeciw — 9, wstrzymały się 3,

Kandydat Włodzimierz Wojdak — za 21 (jednogłośnie),

Kandydat Bogusław Komosa — za 21 (jednogłośnie),

Kandydatka Jwona Siudzińska — za 18, wstrzymały się 3,

Kandydatka Anna Borowska — za 18, wstrzymały się 2.

Po zakończonym głosowaniu Przewodnicząca Karolina Komar — Osińska poinformowała, że

radny Marek Skowroński nie będzie członkiem Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw

Komunalnych. Radny Marek Skowroński poinformował, że w kwestii działań w/w Komisji ma

dużą wiedzę i kwalifikacje i chciałby pracować w Komisji Ładu aby walczyć o interes

publiczny. Poinformował, że będzie uczestniczył w posiedzeniach tej Komisji, będzie zabierał

głos i stawiał wnioski.

Ostateczny sklad Komisji Ładu Przestrzennego I Spraw Komunalnych:

1. Krzysztof Podsiadło,

2. Monika Bukowińska,

3. Izabela Skonecka

4. Iwona Wiercińska

5. Piotr Wasilewski

6. Michał Mendala

7. Włodzimierz Wojdak

8. Bogusław Komosa

9. Iwona Siudzińska

10. Anna Borowska

Radny Filip Rawski stwierdził, że należy wprowadzić zmiany w Statucie, m.in. wprowadzić

zapis aby zwiększyć ilość członków Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych.

Rozpoczęła się dyskusja.

W wyniku glosowania za 21 (jednogłośnie) Radni pod]ęli wniosek o wprowadzenie na sesji

w czerwcu 2024 r. projektu uchwały o zmianie Statutu gminy Konstancin-Jeziorna.

W dalszej kolejności Przewodnicząca Karolina Komar — Osińska poprosiła o zgłaszanie

kandydatów do Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu.

Radna Iwona zgłosiła swoją kandydaturę oraz kandydaturę Adama Grzegorzewskiego. Radny

Tomasz Nowicki zgłosił kandydaturę Ireny Śliwki oraz Tomasza Nowickiego. Radny Filip

Rawski zgłosił własną kandydaturę. Radny Rafał Biernacki zgłosił własną kandydaturę oraz
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Gabrielę Dworniak- Niewiarowską, Krzysztofa Podsiadło, Izabelę Skonecką oraz Michała

Mendalę. Radni wyrazili zgodę.

Przewodnicząca Karolina Komar — Osińska odczytała skład Komisji Bezpieczeństwa,

Oświaty, Kultury i Sportu:

I .Gabriela Dworniak — Niewiarowska,

2. Filip Rawski,

3. Krzysztof Podsiadło,

4. Rafał Biernacki,

5. Izabela Skonecka,

6. Michała Mendala,

7. Adam Grzegorzewski,

8. Iwona Siudzińska,

9. Tomasz Nowicki,

10. Irena Śliwka.

W dalszej kolejności Przewodnicząca Karolina Komar — Osińska poprosiła o zgłaszanie

kandydatów do Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej.

Radny Filip Rawski zgłosił kandydaturę Iwony Wiercińskiej i swoja kandydaturę. Radny

Tomasz Nowicki zgłosił kandydaturę Włodzimierza Wojdaka. Radny Krzysztof Podsiadło

zgłosił radną Monikę Bukowińska oraz swoja kandydaturę.

Radni wyrazili zgodę.

Przewodnicząca Karolina Komar — Osińska odczytała skład Komisji Uzdrowiskowej,

Zdrowia I Opieki Społecznej.:

1. Krzysztof Podsiadło,

2. Monika Bukowińska,

3. Włodzimierz Wojdak,

4. Filip Rawski,

5. Iwona Wiercińska.

W dalszej kolejności Przewodnicząca Karolina Komar — Osińska poprosiła o zgłaszanie

kandydatów do Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.

Radny Filip Rawski zgłosił kandydaturę Patrycji Stańczyk. Radna Anna Borowska zgłosiła

kandydaturę Iwony Siudzińskiej. Radny Michała Mendala zgłosił kandydatury : Monika

Bukowińska, Rafał Biernacki, Magdalena Hyczko oraz Katarzyna Jacyna. Radny Tomasz
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Nowicki zgłosił kandydaturę Ireny Śliwki. Radny Filip Rawski zgłosił kandydaturę Bogusława

Komosy. Radny Bogusław Komosa nie wyraził zgody. Pozostali radni wyrazili zgodę.

Przewodnicząca Karolina Komar — Osińska odczytała skład Komisji Rolnictwa i Ochrony

Środowiska:

I. Monika Bukowińska,

2. Patrycja Stańczyk,

3. Rafała Biernacki,

4. Magdalena Hyczko,

5. Irena Śliwka,

6. Katarzyna Jacyna,

7. Iwona Siudzińska.

Następnie Przewodnicząca Karolina Komar — Osińska poprosiła o zgłaszanie kandydatów do

Komisji Rewizyjnej.

Radny Tomasz Nowicki zgłosił kandydaturę Bogusława Komosy. Radny Filip Rawski zgłosił

kandydaturę Patrycji Stańczyk. Radna Iwona Siudzińska zgłosiła kandydaturę Atmy

Borowskiej i Adama Grzegorzewskiego. Radna Katarzyna Jacyna zgłosiła kandydaturę Piotra

Wasilewskiego oraz własną kandydaturę.

Radny Filip Rawski zgłosił wniosek formalny aby w zakresie członków Komisji Rewizyjnej

odbyło się głosowanie imieime nad każdym kandydatem. Radny Adam Grzegorzewski wycofał

swoją kandydaturę, radna Am-ia Borowska również wycofała swoją kandydaturę.

W związku z powyższą rezygnacją radny Filip Rawski wycofał swój wniosek.

Radny Bogusław komosa zgłosił kandydaturę Marka Skowrońskiego do Komisji Rewizyjnej.

Radni wyrazili zgodę.

Przewodnicząca Karolina Komar — Osińska odczytała skład Komisji Rewizyjnej:

I. Piotr Wasilewski,

2. Katarzyna Jacyna,

3. Bogusław Komosa,

4. Marek Skowroński,

5. Patrycja Stańczyk.

Następnie Przewodnicząca Karolina Komar — Osińska poprosiła o zgłaszanie kandydatów do

Komisji skarg, wniosków i petycji.
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Radny Tomasz Nowicki zgłosił kandydaturę Marka Skowrońskiego oraz swoja kandydaturę.

Radna Gabriela Dworniak- Niewiarowska zgłosiła kandydaturę Katarzyny Jacyny i Moniki

Bukowińskiej oraz Piotra Wasilewskiego. Radni wyrazili zgodę.

Przewodnicząca Karolina Komar — Osińska odczytała skład Komisji skarg, wniosków i

petycji:

1. Katarzyna Jacyna,

2. Monika Bukowińksa,

3. Marek Skowroński,

4. Tomasz Nowicki,

5. Piotr Wasilewski.

Następnie radni przystąpili do głosowania wniosku formalny o glosowanie nad całością
członków komisji, jeżeli ilość kandydatów jest mniejsza lub równa maksymalnemu
skladowi komisji.
W wyniku glosowanie za 21 - (jednogłośnie) Rada Miejska podjęła powyższy wniosek.

Projekt uchwały w sprawie powołania radnych do stałych Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna.
W wyniku glosowania: za- 20, przeciw 1 Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.

Nadano jej numer 5J1X12/2024.

„4d.6 - Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna do Spraw Polityki Senioralnej.

Przewodnicząca Karolina Komar — Osińska poprosiła o zgłaszanie kandydatów do doraźnej
Komisji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna do Spraw Polityki Senioralnej.

Radna Awn Borowska zgłosiła kandydaturę Adama Grzegorzewskiego. Radna Izabela
Skonecka zgłosiła swoja kandydaturę. Radny Tomasz Nowicki zgłosił kandydaturę
Włodzimierza Woj daka. RDNA Izabela Skonecka zaapelowała do młodych radnych aby
pracowali w tej Komisji. Radny Filip Rawski zgłosił swoją kandydaturę.

Przewodnicząca Karolina Komar — Osińska odczytała skład doraźnej Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna do Spraw Polityki Senioralnej:

1. Izabela Skonecka,

2. Włodzimierz Wojdak,

3. Adama Grzegorzewski,

4. Filip Rawski.

W wyniku glosowania: za- 20, przeciw -1 Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.

Nadano jej numer 6f1X12/2024.
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Ad. 7- Zamknięcie obrad

Przewodnicząca Rady Karolina Komar — Osińska poinformowała, że zwołuje pierwsze

posiedzenie powołanych Komisji Rady Miejskiej Konstancin-jeziorna w dniu 2O.05.2024r. od

godz. 16.00 co 15 min. oraz, że porządek obrad został wyczerpany i zamknęła obrady 2 sesji

Rady Miejskiej Konstancin-Jezjorna.

Wszystkie głosowania imieime stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:

Joanna Bednarczyk
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